
Zápis z jednání Výkonného výboru SH ČMS dne 5. 12. 2024 v Přibyslavi 

Přítomni:  
VV SH ČMS:  M. Němečková, J. Aulický, J. Bidmon, R. Dudek, D. Vilímková, O. Lacina, J. Orgoník, J. Žižka, J. Henc, J. 

Brychcí, I. Kraus, J. Slámečka, T. Letocha, J. Polanský, S. Kotrc, P. Říha, N. Fenclová – 17 osob  

Přizváni: R. Fešar, M. Čížek, T. Vosyková, K. Barcuch, J. Fialová, J. NeXk  
Omluveni:  Z. Nytra, J. Salivar, A. Minář, R. Kučera, V. Liška, I. Špačková 

Jednání zahájila a řídila starostka SH ČMS Ing. Monika Němečková. 

1) Zahájení, volba ověřovatelů, schválení programu jednání 
Zapisovatel:  Tereza Vosyková 
Ověřovatelé:  Ivan Kraus 
   Jiřina Brychcí 
                                                                   
M. Němečková přivítala přítomné členy VV SH ČMS, přizvané hosty a omluvila nepřítomné. Dále vyjmenovala seznam 
písemně předložených materiálů, které byly zaslány na e-mail před jednáním a požádala o schválení programu.  

Usnesení č. 113/5-12-2024: VV SH ČMS schvaluje předložené materiály, dále schvaluje zapisovatelku, 
ověřovatele a program jednání. 

 HLASOVÁNÍ: PRO 17 

2) Kontrola plnění usnesení 
materiál byl zaslán elektronicky 

70/27-4-2023:  
Plnění: trvá 
Doporučeno zpracovat jako presentaci.  
28/22-2-2024: 
Plnění: trvá 
Přímá souvislost s novelizací Stanov SH ČMS – vznik členství. 
55/30-5-2024: ORHS 
Usnesení nebylo splněno v těchto případech:  
OSH, která neuvedla při sběru dat žádné informace do TAB: Mělník, Rokycany, Plzeň – město, Karlovy Vary, Sokolov, Prostějov, 
Frýdek – Místek, Opava 
OSH, která sdělila, že ORHS není jmenována: Příbram, Jindřichův Hradec, KSH KVK, Cheb, Most, Rychnov nad Kněžnou, Karviná 
Pozn.: 
V souladu se zněním výzvy NSA – podpora svazů – lze poskytnout státní podporu pouze těm subjektům (pobočným spolkům), 
které jsou součásX organizační struktury daného svazu (spolku) v oblasf sportu.  
70/27-6-2024: studie na vznik prvního SDH 
Plnění: a) trvá – termín splnění posunut do 31. 7. 2025 
90/19-9-2024: 
Plnění: Předloženo ke schválení na dnešním jednání. 
91/19-9-2024: 
Plnění: Usnesení splněno pouze KSH STČ. 
104/31-10-2024:   
Plnění: trvá 
112/31-10-2024: 
Plnění: trvá 
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Usnesení č. 114/5-12-2024: VV SH ČMS 
a) bere kontrolu plnění usnesení na vědomí. 
b) ukládá T. Vosykové opětovné oslovení OSH a KSH – připomenuc 

vyplnění tabulky – vedoucí OORHS a KORHS; kopie emailu na KSH a 
členy VV SH ČMS; termín – do konce roku 2024. 

c) ukládá J. Orgoníkovi odeslat aktuální formuláře registračních listů 
(kolekivy, sportovní oddíly, skupiny dobrovolníků) na OSH a KSH; 
zkontrolovat www.dh.cz (aktuální formuláře)  

HLASOVÁNÍ: PRO 17 

3) Informace z jednání Vedení SH ČMS ze dne 21. 11. 2024  

M. Němečková 
• Žádost o upřesnění z jednání vedení – dotaz na J. Fialovou – důvod, proč nebyla podaná žádná žádost na MK 

o dotaci 

• J. Fialová – CHH nemá v tuto chvíli připraveny žádné vhodné projekty. V příšXm roce CHH požádá na MK o 
dotaci s projektem „Jak hasiči přispěli k zachování zámku v Přibyslavi“. 

• Předložené rozpočty:  

UHŠ JK  

- V plnění rozpočtu pro rok 2024 nejsou žádné nečekané výdaje (plnění je uvedeno k datu 30. 9.). Pro rok 
2025 je předpoklad navýšení cen energií. Náměstek R. Dudek rovněž uvedl, že v příšXm roce 2025 se 
nebudou navyšovat ceny kurzů pro členy JSDHO v obou školách. 

UHŠ BP  

- Stejná situace jako v JK, v dalším roce je předpoklad navýšení cen energií a nájemného. BP mají stále 
nájemní smlouvu s První hasičskou, která je ale aktuálně v likvidaci. Pro příšX rok dojde k úpravě nájemní 
smlouvy včetně výše nájemného. 

CHH   

- Starostka poděkovala M. Sojkovi za spolupráci s CHH na přípravě rozpočtu CHH pro rok 2025. V rámci 
plnění rozpočtu 2024 je vyšší plnění u položky autoprovoz. Rozpočet na rok 2025 zahrnuje navýšení v 
oblasf mezd zaměstnanců CHH. 

- Vedení schválilo předložený lokální rozpočet dle usnesení VV SH ČMS č. 70/27-6-2024: vyhotovení studie; 
výše rozpočtu 25 000 Kč. Návrh obsahuje základní prameny, ze kterých bude CHH čerpat.  

- Vedení byl předložen návrh úpravy mezd zaměstnanců CHH. Návrh předložila ředitelka CHH. Ekonomické 
oddělení SH ČMS poskytlo vedení vyjádření, že předložený návrh je v souladu se mzdovým řádem SH 
ČMS. Vedení vzalo návrh na vědomí.  

• Socha sv. Floriána – CHH předložilo posudek o havarijním stavu sochy. Vedení vzalo informaci na vědomí.  
• 1. ročník odborné konference Asociace velitelů jednotek sboru dobrovolných hasičů, 9. 11. 2024 Vestec u 

Prahy 

- Jednalo se o 1. ročník, zprávu z konference podal vedení M. Štěpánek a P. Říha. Tématem byla 
problemafka lesních požárů, elektromobilita, ochrana zdraví zasahujících hasičů a další 
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• Město Přibyslav požádalo o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí (kupní smlouva) ohledně prodeje chodníku 
před Hotelem Přibyslav (13 m²); schváleno 

• Starostka seznámila členy vedení s dopisem starosty P. Čermáka ohledně termínu a podpory konání Setkání 
přátel hasičské historie v roce 2025. Akce by se měla uskutečnit 11. 10. 2025. 

• Vozidla SH ČMS – Škoda Octavia bude zapůjčena CHH Přibyslav; Škoda Fabia bude převedena na OSH Vyškov. 

• Byly projednány materiály: Úprava Organizačního řádu – příloha členský průkaz, novelizace Statutu 
Odborných rad SH ČMS a Metodický pokyn k používání symbolů s ochrannou známkou SH ČMS. 

• Zprávy ze zahraničních služebních cest: 

- Komise soutěží CTIF, Lisabon 

- Protokol z III. jednání Komise požárního sportu, Varna, Bulharsko 

- Komise mládeže CTIF, Vídeň 

Starostka požádala ředitelku CHH o zaslání zprávy ze zahraniční služební cesty: Komise historie CTIF, Athény. 

• Dle schváleného harmonogramu, do konce roku probíhá členská diskuse k úpravě Stanov SH ČMS.  

Vedení předkládá tyto návrhy: 

- návaznost členství na centrální evidenci SDH 

- sjednocení práv a povinnosX členů, úměrně věku 

- sjednocení terminologie „členské příspěvky“ 

• J. Salivar a M. Němečková se zúčastnili jednání s představiteli ZP MV. Obě strany se shodly na podpisu 
memoranda o vzájemné partnerské spolupráci.  

• Starostka obdržela písemnou žádost k prošetření postupu, od SDH Chlumín, která se týká podání návrhu na 
udělení ftulu ZH pro jednoho z členů SDH. Tento návrh nebyl VV SH ČMS doručen. Vedení žádost postoupilo 
k vyjádření ÚKRR. 

• R. Dudek předložil vedení cenovou nabídku na stravu a ubytování organizačního štábu pro Sjezd SH ČMS, 
který se bude konat v roce 2026 v Ostravě v Clarion hotelu.  

• Návrh termínu: 11. července 2026, doba trvání:1 jednací den 

• Proběhlo jednání s Českou mincovnou. Do budoucna je možná spolupráce (pamětní mince – sjezd, Záslužný 
řád apod.).  

• Starostka informovala o jednání se starostou OSH Praha – západ, který podal rezignaci na svou funkci, 
podobně jako vedoucí kanceláře OSH Praha – západ. Došlo ke společné dohodě – pokračovat v jednáních 
prostřednictvím VV OSH Praha západ za přítomnosf paní starostky, náměstka J. Bidmona a starosty KSH 
Středočeského kraje.  

• Na Kancelář SH ČMS byla doručena žádost o prošetření délky členství v SH ČMS od M. Červenky. Žádost byla 
předána ÚKRR. 

Usnesení č. 115/5-12-2024:   VV SH ČMS 
a) bere na vědomí informace z jednání Vedení SH ČMS. 
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b) pověřuje starostku odesláním odpovědi starostovy SDH Černovice 
s doporučením termínu konání setkání. 

c) pověřuje starostku odpovědí SDH Chlumín.  
HLASOVÁNÍ: PRO 17 

4) Informace z jednání ÚKRR, průběžná kontrolní činnost SH ČMS  

K. Barcuch sdělil přítomným, že ÚKRR obdržela dvě žádosf o prošetření – SDH Chlumín (neudělený ftul ZH) a M. 
Červenky (spor o členství v SDH). Obě záležitosf budou na programu jednání ÚKRR v lednu 2025. 

Usnesení č. 117/5-12-2024: VV SH ČMS bere na vědomí informace z jednání ÚKRR.  
HLASOVÁNÍ: PRO 17 

5) SS OSH – příprava odpovědí na diskuzní příspěvky 
materiál byl zaslán elektronicky 

M. Němečková přednesla diskuzní příspěvky M. Wagnera.  

„Martin Wagner (MSH Praha) požádal všechny o větší propagaci činnosti dobrovolných hasičů. Dále 
připomněl nutnou úpravu evidence SDH. Rovněž vznesl také dotaz na vyplnění tabulky dotací KSH.“ 

Prezentace SH ČMS:  
- starostka předložila stafsfcká data od fskové mluvčí I. Špačkové o počtu zveřejněných příspěvků o 

činnosf SH ČMS v médiích (zdroj MONITORA), dále představila rozsah www.dh.cz, facebooku, 
instagramu SH i instargramu – mládež SH. Rovněž uvedla, že SH ČMS má od roku 2024 uzavřenou 
smlouvu s ČTK, přednesla přehled fskových zpráv. Zásadní pro dostatečnou propagaci jsou informace 
od pobočných spolků. Pokud nejsou fskové mluvčí k dispozici, nelze propagaci činit plošně.  

- J. Slámečka sdělil, že OSH či KSH se o propagaci musí starat i regionálně, např. OSH Žďár nad Sázavou 
již dlouhou dobu inzeruje svou činnost na dvou stránkách v měsíčníku Novinky. Měsíčník je 
doručován do poštovních schránek obyvatel okresu Žďár nad Sázavou. Je náročné zajisft dostatek 
článků, ale hlediska propagace účinné. 

- J. Bidmon informoval, že KSH má předplacenou smlouvu s regionální televizí, kde zveřejňují akce 
z KSH. 

Evidence SDH:  
- J. Orgoník informoval, že k dalšímu jednání VV SH ČMS bude předložen návrh zadávací studie na 

upgrade či vytvoření nové evidence SDH.  
- Dále byl předložen přehled počtu SDH, které nemají přístup do Evidence SDH. 

Usnesení č. 117/5-12-2024: VV SH ČMS pověřuje starostku SH ČMS ve spolupráci s iskovou mluvčí a 
vedoucím ÚORVO vypracováním odpovědi M. Wagnerovi. 
HLASOVÁNÍ: PRO 17 

6) Ples SH ČMS 2024 
materiál byl zaslán elektronicky 

T. Vosyková informovala o přípravách plesu SH ČMS, který se bude konat 15. 2. 2025. Vstupenky jsou již v prodeji. 
Během příšXho týdne bude zaslán dopis na OSH, ve kterém budou informace, jak vstupenky objednat a rovněž žádost 
o finanční podporu na organizaci plesu. 
D. Vilímková sdělila, že OSH Benešov finančně přispívá na organizaci plesu každý rok a pokud by tak učinilo každé 
OSH, byla by to pro organizátory velká pomoc. 

Usnesení č. 118/5-12-2024: VV SH ČMS bere na vědomí. 
 HLASOVÁNÍ: PRO 17 
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7) Hodnocení MČR hry Plamen, MČR dorostu v PS, MČR družstev mužů a žen v požárním sportu, MČR v 
TFA, MČR v běhu na 60 m s překážkami, MČR ZHVB a MČR mužů a žen v klasických disciplínách CTIF 
materiál byl zaslán elektronicky 

M. Němečková přednesla důležité body z předložených materiálů „Hodnocení MČR“. 

MČR v TFA 
J. Bidmon doplnil konkrétní situace z MČR v TFA. 
Mezi přítomnými probíhala diskuze na hodnocení MČR v TFA. 
J. Brychcí nesouhlasí s písemným hodnocením – v období průběhu krajských kol nebyly k dispozici propozice a 
potřebné informace pro postupující závodníky z krajů. 
T. Letocha nesouhlasí s písemným hodnocením MČR TFA, zejména v čásf příprava ze strany ÚORR – propozice byly 
vydány pozdě, nebyly promítnuty náměty závodníků a další. 
Vzhledem k nepřítomnosf vedoucího ÚORR bude tento bod znovu projednán na dalším jednání.  
M. Němečková připomněla, že nemáme pořadatele MČR v TFA na rok 2026 a požádala členy VV a starosty KSH, aby 
projednali možnost konání MČR ve svých krajích. 

MČR v běhu na 60 m s překážkami 
M. Němečková vyjádřila poděkování organizátorům tohoto MČR (OSH ÚsX nad Labem a KSH Ústeckého kraje) i 
přesto, že proběhlo v náhradním termínu bylo skvěle připraveno. J. Brychci vyjádřila nesouhlas s chováním některých 
členů ÚORM na sociálních síXch v souvislosf se změnou termínu, ke kterému došlo v souvislosf s vyhlášením stavu 
nebezpečí, v důsledku rozsáhlých povodní, hejtmany v několika krajích. 

MČR hry Plamen a MČR dorostu v PS 
M. Němečková vyjádřila poděkování organizátorům obou MČR. Zejména ocenila finanční podporu těchto akcí ze 
strany obou spoluorganizátorů MSH Praha a OSH Písek (potažmo KSH Jihočeského kraje). 

MČR družstev mužů a žen v PS 
M. Němečková vyzdvihla výbornou spolupráci s HZS a KSH Olomouckého kraje a poděkovala za kvalitní organizaci této 
akce. 

MČR mužů a žen v klasických disciplínách CTIF 
M. Němečková vyjádřila poděkování organizátorům tohoto MČR. V dalších letech by bylo dobré, kdyby se podařilo 
MČR organizovat i v jiných krajích. 

MČR ZHVB 
M. Němečková vyjádřila poděkování organizátorům prvního ročníku MČR ZHVB. Je nasazena vysoká laťka, bylo 
výborně zvoleno místo konání a ze strany spoluorganizátorů z OSH Benešov byla odvedena velmi dobrá práce. 

Usnesení č. 119/5-12-2024:  VV SH ČMS bere na vědomí hodnocení MČR v roce 2024. 
 HLASOVÁNÍ: PRO 17 

8) Návrhy na vyznamenání  
materiál byl předložen písemně 

M. Němečková předložila návrhy na vyznamenání a požádala o členy VV SH ČMS o vyjádření. 

Usnesení č. 120/5-12-2024:  VV SH ČMS schvaluje všechna předložená vyznamenání. 
HLASOVÁNÍ: PRO 17 

9) Různé 
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VV SH ČMS leden 2025 
- M. Němečková sdělila, že do konce roku bude členům VV zaslána informace, na kterém místě v Praze 

proběhne lednové jednání VV SH ČMS. 

Dotace Můj klub 
- M. Němečková upozornila, že žádosf o dotace z Můj klub budou SDH moci žádat do konce ledna 2025. Dále 

sdělila, že do konce roku 2024 bude zveřejněna metodika SH ČMS, jak mohou SDH o dotace žádat.  
- J. Brychcí upozornila, že povinnost platby členského příspěvku 200,-Kč za člena SH ČMS – sportovce není sice 

ve výzvě Můj klub uveden, týká se dotační podpory na činnost svazů (spolků), ale s výzvou Můj klub přímo 
souvisí. Hlavní spolek má pro výzvu Můj klub povinnost, potvrdit NSA sportovce zaregistrované u hlavního 
spolku, tj, ty, kteří uhradili členský příspěvek. 

Český olympijský výbor 
- M. Němečková sdělila, že SH ČMS již dlouho usiluje o to, aby byl hasičský sport zařazen mezi priorifzované 

sporty a byla tak záruka státní podpory. Pro rok 2025 se podařilo zařazení SH ČMS do 3. skupiny, tj. mezi 
priorifzované sporty, svazy.  

Jednání ČNV CTIF 
- ČNV CTIF mimo jiné projednal účasf, respekfve neúčasf nominovaných členů některých odborných komisí. 

V případě SH ČMS se to týká komise historie, kde mají nominaci J. Fialová a V. Liška. Jednání komise se však 
účastní I. Krpálková a Jan Karel. Starostka požádala ředitelku CHH o sjednání nápravy: účasf na jednání 
komise nominovaných členů nebo zaslání návrhu na změnu nominace. 

Metodický pokyn SH ČMS k používání symbolů SH ČMS a předmětů s ochrannou známkou  
- J. Orgoník přednesl konkrétní úpravy v MP, které vzešly z jednání Vedení SH ČMS. 

Usnesení č. 121/5-12-2024:  VV SH ČMS schvaluje Metodický pokyn SH ČMS k používání symbolů SH 
ČMS a předmětů s ochrannou známkou. 
HLASOVÁNÍ: PRO 17 

Statut odborných rad 
- J. Orgoník sdělil, že připomínky ke Statutu zaslaly ÚORP, ÚOROO, ÚORVO. 
- M. Němečková upozornila na chybu v názvosloví hasičských soutěží a hasičského sportu. 

Usnesení č. 122/5-12-2024:  VV SH ČMS schvaluje novelizaci Statutu odborných rad. 
HLASOVÁNÍ: PRO 17 

Termínový kalendář SH ČMS 2025 
- M. Němečková požádala o změnu termínu konání VV SH ČMS v prosinci 2025 – posunuX o týden dříve na 11. 

12. 2025. 

Usnesení č. 123/5-12-2024:  VV SH ČMS schvaluje změnu v Termínovém kalendáři SH ČMS na rok 2025. 
HLASOVÁNÍ: PRO 17 

Tisk plastových průkazů 
- Předložen dopis pro OSH, která budou fsknout plastové průkazy přes Kancelář SH ČMS.  
- Pro OSH a KSH, která fsknou členské průkazy po své ose, budou k dispozici předfštěné prázdné plastové 

karty na objednávku u Terezy Švejdové stejně, jako hasičské zboží. 
- Při pořízení fskárny na plastové karty je nutné zjisft nejen počáteční náklady, ale hlavně provozní náklady 

fsku. 

Paušální výdaje 
- M. Němečková předložila návrh Ekonomického oddělení kanceláře SH ČMS na paušální náhrady pro členy VV 

SH ČMS a ÚKRR na rok 2025 ve shodné výši jako v předchozím roce. 
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- Dále předložila návrhy na čerpání paušálních výdajů spojených s konáním jednání starosty a Vedení SH ČMS 
ve shodné výši jako v předchozím roce a Kanceláře SH ČMS, které se využívají na jednání ÚOR apod. 
valorizované o 500 Kč / měsíc.  

Usnesení č. 124/5-12-2024:  VV SH ČMS  
a) schvaluje paušální náhrady pro členy VV SH ČMS a ÚKRR na rok 2025; 
b) schvaluje návrhy na čerpání paušálních výdajů spojených s konáním 

jednání starosty a Vedení SH ČMS a Kanceláře SH ČMS. 
HLASOVÁNÍ: PRO 17 

Doplnění ÚORHS 
- M. Němečková předložila žádost o doplnění člena ÚORHS za KSH Olomouckého kraje. Novým členem by měl 

být p. Tomáš Jílek. 

Usnesení č. 125/5-12-2024:  VV SH ČMS schvaluje doplnění ÚORHS Tomášem Jílkem za KSH 
Olomouckého kraje. 
HLASOVÁNÍ: PRO 17 

Jednání s hejtmany 
- M. Němečková sdělila, že byly odeslány gratulace hejtmanům ke zvolení do funkce a vyjmenovala termíny 

jednání s hejtmany krajů. 
- KSH STČ - 10. 12. 2024  
- KSH ÚST - 13. 12. 2024 
- KSH ZLK – 15.01.2025 

Shrnuc akcí 
• Promoce UDH 

- Zúčastnili se M. Němečková, R. Dudek a J. Brychcí. 
- Velmi pěkně připravené a emofvní ukončení ročníku. 
- Shromáždit poznatky z proběhlého ročníku i od absolventů. 

• Společné jednání Vedení SH ČMS a DPO SR 
- Zúčastnili se členové Vedení SH ČMS a místopředseda ÚKRR. 
- Proběhla výměna zkušenosX. 
- V příšXm roce proběhne společné jednání v ČR. 
- V rámci DPO začali pořádat Rescue campy. 

• Anketa dobrovolní hasiči roku 
- Zúčastnili se M. Němečková, J. Bidmon, Z. Nytra, J. Slámečka, P. Říha a J. Brychcí a další 
- Na přesunuX původního termínu byly negafvní reakce. 
- Upozornění na nevhodné chování některých členů SDH při slavnostním večeru. Návrh J. Brychci – 

telefonický kontakt členů VV SH ČMS se všemi finalisty ankety před konáním akce. 
• Mše HZS ČR 

- Zúčastnili se J. Bidmon a P. Říha. 
• Cena Přístav 

- Zúčastnili se M. Němečková, T. Lefner a zaměstnanci Kanceláře SH ČMS. 
- Cenu obdržel T. Lefner na návrh SDH Ostrava Nová Ves a Jan Kotačka na návrh SDH Náměšť nad 

Oslavou. 
- Předávání proběhlo v budově Českého rozhlasu. 
- Zajímavý zahajovací program. 

• Cena Křesadlo, J. Brychci 
- Jedná se o regionální ocenění dobrovolníků.  
- OSH bylo spolupořadatelem akce. 
- Požádala členy VV SH ČMS, aby zjisfli, jestli se v jejich regionech tato cena předává a nominovali své 

členy. 
- J. Brychcí zajisX přehled regionů, kde se cena předává. 
-
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Sjezd SH ČMS 
Starostka předložila VV SH ČMS termín konání sjezdu SH ČMS: 11. července 2026. 

Usnesení č. 126/5-12-2024:  VV SH ČMS schvaluje termín konání VII. sjezdu SH ČMS na 11. července 
2026. 
HLASOVÁNÍ: PRO 17 

J. Slámečka informoval, na MČR družstev mužů a žen v PS v roce 2025 budou věže postaveny na náměsX. 
P. Říha informoval, že další seminář OO by mohl proběhnout v ČVUT na Kladně. Dále požádal o doplnění ÚOROO 
zástupcem z KSH Olomouckého kraje a upozornil, že zástupce z KSH Jihomoravského kraje se dlouhodobě 
nezúčastňuje jednání.  
J. Žižka informoval, že HVP byla upozorněna na nevhodně uzavřené smlouvy o spolupráci s OSH, proto dojde k úpravě 
smluv. 
N. Fenclová představila hodnocení proběhlého projektu „Příprava skupin dobrovolníků pro ochranu obyvatelstva 
zaměřená na branně technické akfvity“. Příloha zápisu č. 1. 
T. Letocha upozornil, že 15. 1. 2025 by měla být pro SDH uzavřena možnost registrace (označení) sportovců 
v centrální evidenci SDH, aby mohly být zpracovány stafsfcké údaje a podklady pro platby. Možnost úprav dále 
pouze pro OSH. 

10) Závěr jednání 

M. Němečková poděkovala na závěr všem zúčastněným za práci, trpělivost a akfvní přístup při jednání. Členové 
vedení předali přítomným Pf 2025 a malé dárky jako poděkování.  

Předsedající:  Monika Němečková ___________________ 

Zapisovatelka:  Tereza Vosyková ___________________ 

Ověřovatelé:  Jiřina Brychcí  ___________________ 

Ivan Kraus  ___________________
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